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Z á p i s č. 1
z 1. mimořádného zasedání Rady Libereckého kraje 

konaného dne 15. 1. 2018

Přítomno   9 členů rady kraje (dle přiložené prezenční listiny), Mgr. René Havlík, 
Mgr. Karel Ulmann, Kateřina Hanzlová, Jana Kvapilová

Ověřovatelé Ing. Jitka Volfová, Ing. Květa Vinklátová

Zapisovatelka  Jana Kvapilová

1. mimořádné zasedání rady kraje v roce 2018 zahájil Martin Půta, hejtman, v 9.05 hodin.
Navrhl, aby zápis ověřily Ing. Jitka Volfová a Ing. Květa Vinklátová, zapisovatelkou
dnešního jednání určil Janu Kvapilovou.

Bylo hlasováno o navržených ověřovatelích zápisu. 

hlasování č. 1 pro 9 proti 0 zdržel se 0 byl přijat

1. Návrh programu

1. Návrh programu

2. Záměr rozdělení a zapojení vyšších 
daňových příjmů Libereckého kraje 
dosažených v roce 2017 do rozpočtu 
kraje 2018

Ing. Jitka Volfová odb. 
ekonomiky

3. Plán rozvoje sportu v Libereckém kraji 
2018 – 2020

Z Petr Tulpa odb. školství, 
mládeže, 
tělovýchovy 
a sportu

4. Delegování zástupce Libereckého kraje 
na jednání valné hromady Krajské 
nemocnice Liberec, a.s.

Z MUDr. Přemysl 
Sobotka

odb. 
zdravotnictví

5. Založení vnitřního dopravce Libereckého 
kraje formou obchodní korporace

Z Martin Půta odb. právní

6. Rozhodnutí o dalším postupu ve věci 
sporu Libereckého kraje se společností 
AWG invest, a.s.

Mgr. René Havlík odb. právní

7. Projekt „Centrum odborného vzdělávání 
Libereckého kraje uměleckoprůmyslové“ 
– SUPŠS Kamenický Šenov, p. o. –
navýšení závazku předfinancování 
a spolufinancování a Rozhodnutí 
o poskytnutí dotace a Podmínky projektu

Z Ing. Radka 
Loučková 
Kotasová

odb. 
regionálního 
rozvoje 
a evropských 
projektů
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8. Rozhodnutí Úřadu pro ochranu 
hospodářské soutěže ze dne 5. 1. 2018 
v rámci veřejné zakázky „Dočasné 
zabezpečení dopravní obslužnosti 
Libereckého kraje veřejnou linkovou 
osobní dopravou II. – oblast Východ“

Mgr. René Havlík odb. investic 
a správy 
nemovitého 
majetku

9. Rozhodnutí předsedy Úřadu pro ochranu 
hospodářské soutěže ze dne 4. 1. 2018 
ve věci „Nabytí výlučné majetkové 
účasti (podílu) ve společnosti zajišťující 
veřejnou službu v přepravě cestujících 
v autobusové dopravě“

Z pís. Mgr. René Havlík odb. investic 
a správy 
nemovitého 
majetku

Ing. Loučková Kotasová požádala o zařazení bodu č. 10 - Žádost Libereckého kraje vůči 
Řídícímu výboru Integrovaného plánu rozvoje území Liberec – Jablonec nad Nisou ohledně 
zachování předpokládané finanční alokace pro projekt „Řešení parkování ve vybraných
exponovaných lokalitách města“.

Bylo hlasováno o zařazení nového bodu do programu.

hlasování č. 2 pro 9 proti 0 zdržel se 0 byl přijat

Další požadavky na úpravu programu nebyly vzneseny, M. Půta o něm nechal hlasovat.  

hlasování č. 3 pro 9 proti 0 zdržel se 0 byl přijat

2. Záměr rozdělení a zapojení vyšších daňových příjmů Libereckého kraje dosažených 
v roce 2017 do rozpočtu kraje 2018

Na jednání rady kraje byli přizváni předsedové klubů ZLK Ing. Miloš Tita, Bc. Lena 
Mlejnková, Ing. Milan Kouřil, a dále Ing. Jan Klíma, vedoucí ekonomického odboru.

M. Půta omluvil nepřítomnost Ing. Vícha na dnešním jednání, který k materiálu nemá žádné 
připomínky. Klub ZpLK na pozvání nereagoval.

Ing. Volfová představila obsah předloženého materiálu. Doplnila, že nejvyšší částka byla 
poukázána na dopravu a investice. Zbývající částka 60 mil. Kč v pokladní správě bude 
použita na splácení dluhů, popř. na zřízení vlastního dopravce. Další částkou je rezerva 
ve výši18,069 mil. Kč na případné další konkrétní investice.

M. Pieter uvedl, že rezort dopravy respektuje programové prohlášení, kde je závazek 
k rozdělování hospodářského výsledku, především v oblasti investic a dopravy. Diskutovány 
byly investice a jejich fin. vypořádání v roce 2018. Celková částka, to jsou vyšší daňové 
příjmy, s tím, že HV bude, po nevyčerpaných zdrojích a výdajích, rozdělován v březnu 
či dubnu 2018. Potřeba je ještě pokrýt některé neinvestiční akce v jednotlivých rezortech.

P. Tulpa sdělil, že i jemu svěřený rezort respektuje programové prohlášení. V oblasti sportu 
byla dohoda, že v rozpočtu bude doplněna částka do 30 mil. Kč, další finance se vyřeší 
dle HV roku 2017. 

Ing. Volfová informovala o navýšení fondu Programu obnovy venkova. K tomuto tématu 
proběhlo jednání s MMR, kde bylo konstatováno, že se uskuteční kontrola, aby kraje dávaly 
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na zmíněný program částku, která byla navýšena v rozpočtovém určení daní. Doplnila, 
že částku propočítali a měla by tomuto navýšení odpovídat.

Ing. Loučková Kotasová poděkovala za navýšení financí na podnikatelský inkubátor.
Považuje tuto věc za velmi důležitou. Doplnila, že se bude snažit získat fin. prostředky 
na neinvestiční akce.

L. Mlejnková se dotázala na položku „Podpora zdravotnictví v regionu“. V důvodové zprávě 
je uvedeno, že se jedná o investice pro KNL. Nemá k této věci, jako předsedkyně DR, 
informace. 

Ing. Volfová upřesnila, že na základě diskuse, která se k této věci vedla, je výsledkem právě 
podpora zdravotnictví v regionu, nikoli pouze KNL. Paní náměstkyně zmínila částky podpory 
pro libereckou a českolipskou nemocnici, které jsou již v krajském rozpočtu schváleny. Dále 
informovala o částce v HV určené pro páteřní nemocnice na investice. Následně vysvětlila
celkovou navrhovanou částku podpory této oblasti, která je uvedena v důvodové zprávě 
předloženého materiálu.  

L. Mlejnková svůj další dotaz směřovala k alokaci 10 mil. Kč na Všesportovní areál 
Hraběnka.

M. Půta sdělil, že se jedná o potřebné finance. Paní starostka Jilemnice pana hejtmana 
informovala o tom, že se městu podařilo vyúčtovat celou státní dotaci, ale chybí zde ještě 
finance ve výši 20 mil. Kč. V rámci předběžné dohody by mělo uhradit 10 mil. Kč město 
a 10 mil. Kč kraj (konečná podpora včetně již poskytnutých financí bude činit - 25 mil. Kč 
kraj, 25 mil. Kč město a 20 mil. Kč stát). Poté připomněl projednání žádosti Města Jilemnice 
k prodloužení realizace tohoto projektu a navýšení podílu ze strany LK na prosincovém 
jednání ZK, kde byl schválen pouze posun, s tím, že navýšení bude pouze v případě, pokud 
to umožní daňové příjmy.    

L. Mlejnková se dále dotázala na předběžný odhad HV.

Ing. Volfová uvedla, že je nejprve nutné vyúčtovat závazky a smluvní záležitosti.

L. Mlejnková požádala o poskytnutí materiálu z dnešního jednání předsedům klubů ZLK.

M. Půta doplnil, že případné připomínky ze stran klubů budou zapracovány do konečného 
materiálu, který bude radě kraje předložen dne 23. 1. 2018, a poté předložen ZK dne 
30. 1. 2018.

Dále pan hejtman vysvětlil návrh alokace financí v Programu obnovy venkova.

L. Mlejnková se dále dotázala, zda je někde promítnuto navýšení platů řidičů.

M. Půta informoval o záměru memoranda (podobně jako u železniční dopravy), kdy bude stát 
dofinancovávat autobusovou dopravu. K tomuto bude vedena diskuse, jakým způsobem 
se finance rozdělí mezi kraje, protože částky, které platí jednotlivé kraje, jsou poměrně 
rozdílné. V letošním roce by měly kraje obdržet finance na silnice II. a III. tříd, kde dojde 
k rozdělení dle počtu km silnic, a dále dle počtu ujetých km ve veřejné autobusové dopravě 
za loňský rok.

M. Pieter doplnil informaci o vyčerpaných financích veřejné dopravy ve výši 278 mil. Kč, 
od 1. 1. 2018 vychází potřebná částka na 330 mil. Kč.

Svůj další dotaz směřovala L. Mlejnková k státnímu příspěvku v sociální oblasti.

Mgr. Svoboda upřesnil, že příspěvek byl navýšen o 140 mil. Kč. Na jednání 1. ZK bude 
předložen materiál, který se týká rozdělení peněz jednotlivým organizacím. Poté stručně 
informoval o provedení revizí u organizací a plánované projektové přípravě.
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Ing. Tita avizoval výhrady k Všesportovnímu areálu Hraběnka na jednání předsedů klubů 
ZLK.

Bez dalších připomínek bylo hlasováno o návrhu usnesení.

USNESENÍ č. 81/18/mRK
Záměr rozdělení a zapojení vyšších daňových příjmů Libereckého kraje dosažených 
v roce 2017 do rozpočtu kraje 2018

Rada kraje po projednání

s o u h l a s í

s předloženým návrhem věcného a finančního rozdělení a zapojení vyšších daňových příjmů 
Libereckého kraje dosažených v roce 2017 do rozpočtu kraje 2018 v celkovém objemu 
415.845.000 Kč,

s c h v a l u j e

finanční podíl na rozdělení a zapojení vyšších daňových příjmů Libereckého kraje dosažených 
v roce 2017 do rozpočtu kraje 2018 resortu

1) Hospodářského a regionálního rozvoje, evropských projektů a územního plánování 
ve výši 4.000.000 Kč,

2) Školství, mládeže, zaměstnanosti, tělovýchovy a sportu ve výši 32.000.000 Kč,
3) Sociálních věcí ve výši 22.293.000 Kč,
4) Dopravy, investic a veřejných zakázek ve výši 215.103.000 Kč,
5) Cestovního ruchu, památkové péče a kultury ve výši 12.600.000 Kč,
6) Životního prostředí, zemědělství a rozvoje venkova ve výši 6.000.000 Kč na Program 

obnovy venkova „ve správě“ resortu Hospodářského a regionálního rozvoje, evropských 
projektů a územního plánování,

7) Zdravotnictví ve výši 45.780.000 Kč,
8) Ekonomiky, správy majetku a informatiky ve výši 78.069.000 Kč – rezervy kraje

a  u k l á d á

Ing. Jitce Volfové, statutární náměstkyni hejtmana, řízení rezortu ekonomiky, správy majetku 
a informatiky, zpracovat a radě kraje předložit změnu rozpočtu – rozpočtové opatření 
vycházející ze schváleného záměru rozdělení a zapojení vyšších daňových příjmů 
Libereckého kraje dosažených v roce 2017 do rozpočtu kraje 2018.

Termín: 23. 01. 2018

hlasování č. 4 pro 9 proti 0 zdržel se 0 byl přijat

3. Plán rozvoje sportu v Libereckém kraji 2018 – 2020

Na jednání byl přizván Mgr. Leoš Křeček, vedoucí odboru školství, mládeže, tělovýchovy 
a sportu. 

M. Půta konstatoval, že dokud stát nebude mít jasnou koncepci, jak chce infrastrukturu 
podporovat, tak veškeré krajské finance jsou nedostatečné na to, co je v LK potřebné.

P. Tulpa vysvětlil, že byla přeskupena procenta případného přerozdělení po schválení 
základu. Doplnil informaci související s podporou významných sportovních klubů, a to,
že v případě, pokud vzejde dostatek financí z HV r. 2017, budou tyto kluby podpořeny 
a následně s nimi uzavírány smlouvy s platností 1 roku. Dále P. Tulpa uvedl, že se podařilo 
snížit investice a vznikla rezerva na důležité sportovní akce. Následně je vyjmenoval.
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M. Pieter se dotázal v souvislosti s citovanými zákonnými předpisy v materiálu, vztahující
se k plánu rozvoje sportu, zda je dostačující jej mít na uvedené období.

Mgr. Křeček vysvětlil, že zákon nestanoví lhůtu trvání pro plán rozvoje sportu. Pouze stanoví, 
že musí být schválen do 30. 6. 2018.

M. Pieter dále citoval z důvodové zprávy materiálu, kde je uvedeno, že v letech 2018 – 2020 
budou v rozpočtu Libereckého kraje vyčleněny prostředky v minimální výši 30.000.000 Kč.
Zde by mělo být doplněno slovo „ročně“ (dle programového prohlášení).

Ing. Loučková Kotasová se dotázala, jestli je znám termín státního plánu rozvoje sportu.

P. Tulpa uvedl, že je plánován vznik státní agentury pro řízení sportu, která by měla vyhotovit 
a předložit celostátní plán.

Mgr. Křeček konstatoval, že MŠMT svůj zákonný termín na vyhotovení koncepce nesplnilo.

P. Tulpa dále popsal složitost a postup při projednávání tohoto materiálu ve výborech ZK.

M. Půta konstatoval, že bude rozdělována významná výše peněz do sportu bez zastřešujícího 
dokumentu. Pokud sportovní výbor nedojde k podpoře tohoto materiálu, tak, dle jeho názoru, 
nebudou moci být rozdělovány dotace do sportu.  

Bez dalších připomínek bylo hlasováno o návrhu usnesení.

USNESENÍ č. 82/18/mRK
Plán rozvoje sportu v Libereckém kraji 2018 – 2020

Rada kraje po projednání

s o u h l a s í

s Plánem rozvoje sportu v Libereckém kraji 2018 – 2020

a  u k l á d á

Petru Tulpovi, náměstku hejtmana, řízení resortu školství, mládeže, tělovýchovy, sportu 
a zaměstnanosti, předložit Plán rozvoje sportu v Libereckém kraji 2018 – 2020 k projednání 
Zastupitelstvu Libereckého kraje.

Termín: 30. 01. 2018

hlasování č. 5 pro 8 proti 0 zdržel se 1 byl přijat
M. Pieter

4. Delegování zástupce Libereckého kraje na jednání valné hromady Krajské nemocnice 
Liberec, a.s.

MUDr. Sobotka seznámil přítomné s obsahem předloženého materiálu. Valná hromada bude 
jednat o změně stanov v souvislosti s předmětem podnikání a volit nové členy DR. 

Po kratší diskusi bylo hlasováno o návrhu usnesení.

USNESENÍ č. 83/18/mRK
Delegování zástupce Libereckého kraje na jednání valné hromady Krajské nemocnice 
Liberec, a.s.

Rada kraje po projednání

n a v r h u j e

delegovat Martina Půtu, hejtmana Libereckého kraje, ve smyslu ust. § 35 odst. 2 písm. l) 
zákona č. 129/2000 Sb., o krajích (krajské zřízení), jako zástupce kraje na valnou hromadu 
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společnosti Krajská nemocnice Liberec, a. s., IČ 27283933, se sídlem Husova 357/10, Liberec 
I - Staré Město, 460 01 Liberec, doručovací číslo 460 63, která se uskuteční dne 9. 2. 2018

a  u k l á d á

MUDr. Přemyslu Sobotkovi, náměstkovi hejtmana, řízení rezortu zdravotnictví, předložit 
návrh na delegaci zástupce Libereckého kraje na valnou hromadu společnosti Zastupitelstvu 
Libereckého kraje.

Termín: 30. 01. 2018

hlasování č. 6 pro 9 proti 0 zdržel se 0 byl přijat

5. Založení vnitřního dopravce Libereckého kraje formou obchodní korporace

Na jednání rady kraje byli přizváni JUDr. Jiří Němec, vedoucí správního odboru, Ing. Jan 
Čáp, vedoucí oboru dopravy, Ing. Jan Klíma, vedoucí ekonomického odboru, Mgr. Martina 
Šťastná, vedoucí oddělení veřejných zakázek, Ing. Monika Šulcová, vedoucí oddělení 
dopravní obslužnosti, a Mgr. Leoš Teufl, vedoucí oddělení dozoru a legislativy. 

M. Půta představil projednávaný materiál. Konstatoval, že kraj vnitřního dopravce chce zřídit.

M. Pieter postrádá vyčíslení fin. nákladů, harmonogram, uvedení konkrétní dopravní oblasti, 
protože od toho se odvíjejí další kroky, které jsou potřebné pro vnitřního dopravce,  a které by 
se měly vyspecifikovat. Dle stanoviska v analýze spol. Nexia AP a. s., je nejvýhodnějším 
řešením koupě dopravce. Pan náměstek je přesvědčen, že by mělo být doplněno 
„dovyjádření“ zmíněné společnosti, a to, že v případě, pokud není možné tuto koupi provést,
tak navrhované řešení je druhým nejvíce ekonomickým způsobem zajištění dopravní 
obslužnosti. Dále uvedl, že v jednotlivých oblastech jsou uzavřeny smlouvy na různou dobu 
trvání, je tedy třeba řešit zajištění obslužnosti před ukončením těchto smluv a harmonogram 
dalšího postupu. Dle jeho názoru bude třeba soutěžit na dobu, než bude mít kraj fungujícího 
vnitřního dopravce.

M. Půta uvedl, že v případě schválení založení vnitřního dopravce na ZLK, bude zároveň 
zvolen i jednatel nové společnosti, jehož úkolem bude intenzivní činnost s tím spojená, 
vč. materiálů a návrhů na zajištění dopravní obslužnosti jednotlivých oblastí a termínů, od kdy 
bude moci dopravce pro kraj jezdit. Předpokládá, že se uskuteční nějaké veřejné soutěže 
na přechodnou dobu, než bude vnitřní dopravce fungovat. Za sebe uvedl, že jeho cílem je mít 
vnitřního dopravce pro celý Liberecký kraj.

Na dotaz MUDr. Sobotky, zda jsou na tuto záležitost peníze v rozpočtu, M. Půta odpověděl 
kladně.

Ing. Loučková Kotasová se dotázala, jaký je reálný odhad na započetí fungování vnitřního 
dopravce.   

M. Pieter sdělil, že např. dodací lhůty autobusů jsou cca 180 dnů, dále je třeba vypořádat stání 
autobusů, zázemí řidičů atd.

Mgr. Svoboda poukázal na text důvodové zprávy, kde se hovoří o SWOT analýze ČVUT.

M. Pieter vysvětlil, že se jednalo o analýzu, která posuzovala založení dopravce na zelené 
louce, nebo koupi dopravce a byla projednávána na jednání RK. Navrhl požádat společnost 
Nexia AP a. s. o zaslání krátkého vyjádření ke zmiňované analýze. 

M. Půta považuje založení vnitřního dopravce za druhý nejlepší návrh, který má kraj 
k dispozici. Nevidí důvod k tomu, aby společnost Nexia AP a. s. psala nějaké další vyjádření.
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M. Pieter konstatoval, že zřízení vlastního dopravce na zelené louce je pro něho přijatelnější,
než koupě dopravce.

Členové rady kraje se dohodli na úpravě materiálu po projednání, a to, že v důvodové zprávě 
bude popsáno, jaké další kroky je třeba zajistit po založení společnosti, a dále, že se těmito 
kroky bude zabývat nový jednatel. Materiál bude zároveň projednán ve Výboru dopravy ZLK
dne 23. 1. 2018.  

Bez další diskuse bylo hlasováno o návrhu usnesení.

USNESENÍ č. 84/18/mRK
Založení vnitřního dopravce Libereckého kraje formou obchodní korporace

Rada kraje po projednání

s o u h l a s í

a) se založením společnosti Auto-Bus LK, s.r.o., jejímž jediným společníkem bude 
Liberecký kraj, IČ 70891508, se sídlem na adrese U Jezu 642/2a, 461 80 Liberec a výše 
jeho podílu bude činit 100%,

b) s peněžitým vkladem do společnosti Auto-Bus LK, s. r. o., ve výši 1.000 Kč (slovy jeden 
tisíc korun českých),

c) s návrhem zakladatelské listiny společnosti Auto-Bus LK, s.r.o.,

d) s umístěním sídla společnosti Auto-Bus LK, s.r.o., v objektu č.p. 525 na p. č. 4008/1, 
v k.ú. Liberec, obec Liberec, jejímž vlastníkem je Liberecký kraj, IČ 70891508, se sídlem 
na adrese U Jezu 642/2a, 461 80 Liberec

a  u k l á d á

Martinu Půtovi, hejtmanovi kraje, předložit návrh na založení společnosti Zastupitelstvu 
Libereckého kraje.

Termín: 30. 01. 2018

hlasování č. 7 pro 8 proti 0 zdržel se 1 byl přijat
MUDr. Sobotka

6. Rozhodnutí o dalším postupu ve věci sporu Libereckého kraje se společností 
AWG invest, a.s.

Mgr. Ulmann shrnul obsah předloženého materiálu a návrh dalšího postupu v dané záležitosti.

Na základě kratší diskuse mezi členy rady kraje bylo upraveno usnesení ve smyslu, že rada 
kraje rozhoduje o uhrazení částky společnosti AWG invest a. s., a ukládá Mgr. René 
Havlíkovi, zajistit zaplacení této částky po doručení písemného vyhotovení rozsudku
odvolacího soudu a nabytí právní moci.

Bez další diskuse bylo hlasováno o upraveném návrhu usnesení.

USNESENÍ č. 85/18/mRK
Rozhodnutí o dalším postupu ve věci sporu Libereckého kraje se společností 
AWG invest, a.s.

Rada kraje po projednání

r o z h o d u j e

o uhrazení částky ve výši 1.087.420,38 Kč s příslušenstvím společnosti AWG invest a. s., 
IČO 27319792, se sídlem Dr. Milady Horákové 413/9, 460 01 Liberec, na základě rozsudku 
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Krajského soudu v Ústí nad Labem – pobočky v Liberci vydaného v rámci soudního řízení 
pod sp. zn. 83Co 32/2017

a  u k l á d á

Mgr. René Havlíkovi, řediteli Krajského úřadu Libereckého kraje, zajistit zaplacení částky 
1.087.420,38 Kč s příslušenstvím společnosti AWG invest a. s, po doručení písemného 
vyhotovení rozsudku odvolacího soudu a nabytí právní moci

Termín: 31. 03. 2018

hlasování č. 8 pro 9 proti 0 zdržel se 0 byl přijat

7. Projekt „Centrum odborného vzdělávání Libereckého kraje uměleckoprůmyslové“ –
SUPŠS Kamenický Šenov, p. o. – navýšení závazku předfinancování a spolufinancování 
a Rozhodnutí o poskytnutí dotace a Podmínky projektu

Ing. Loučková Kotasová představila obsah předloženého materiálu.

Bez diskuse bylo hlasováno o návrhu usnesení.

USNESENÍ č. 86/18/mRK
Projekt „Centrum odborného vzdělávání Libereckého kraje uměleckoprůmyslové“ –
SUPŠS Kamenický Šenov, p. o. – navýšení závazku předfinancování a spolufinancování 
a Rozhodnutí o poskytnutí dotace a Podmínky projektu

Rada kraje po projednání

s o u h l a s í

1) s navýšením závazku předpokládané výše spolufinancování projektu „Centrum 
odborného vzdělávání Libereckého kraje uměleckoprůmyslové“ z původní částky 
6.155.426 Kč na novou částku do výše 9.990.645 Kč a jeho rozložením v letech 2016 
až 2018,

2) s navýšením předpokládaného předfinancování daného projektu Libereckým krajem 
z původní částky 54.854.782 Kč na novou částku do výše 62.008.748 Kč a jeho 
rozložením v letech 2016 až 2018,

3) s Rozhodnutím o poskytnutí dotace č.j. 40724/2017-91/1 k projektu „Centrum odborného 
vzdělávání Libereckého kraje uměleckoprůmyslové“, registrační číslo projektu 
CZ.06.2.67/0.0/0.0/16_050/0002777, vydaným Ministerstvem pro místní rozvoj ČR, 
se sídlem Staroměstské náměstí 932/6, 110 15 Praha 1, IČ 66002222, na základě kterého 
bude Liberecký kraj čerpat dotaci z Integrovaného regionálního operačního programu 
do výše 62.008.748,10 Kč, za předpokladu schválení změny výše závazku 
spolufinancování a předfinancování projektu zastupitelstvem kraje

a  u k l á d á

Ing. Radce Loučkové Kotasové, člence rady kraje, řízení resortu hospodářského 
a regionálního rozvoje, evropských projektů a územního plánování, předložit zastupitelstvu 
kraje navýšení závazku spolufinancování a předfinancování projektu „Centrum odborného 
vzdělávání Libereckého kraje řemesel“ ke schválení.

Termín: 31. 01. 2018

hlasování č. 9 pro 9 proti 0 zdržel se 0 byl přijat
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8. Rozhodnutí Úřadu pro ochranu hospodářské soutěže ze dne 5. 1. 2018 v rámci veřejné 
zakázky „Dočasné zabezpečení dopravní obslužnosti Libereckého kraje veřejnou 
linkovou osobní dopravou II. – oblast Východ“

M. Půta uvedl předložený materiál. 

Ing. Šulcová vysvětlila rozhodnutí ÚOHS, kdy se z důvodu prodlužování smluv (překročení 
zákonné lhůty) situace pro zajištění dopravní obslužnosti posuzuje v jiném režimu,
než v mimořádném.

M. Pieter, společně s Ing. Hruboněm a Ing. Čápem, na jednání hodnotící komise upozorňoval, 
že přesah stanovené lhůty (1 rok) ve smlouvě, oproti jiným oblastem, se nedá obhájit.  

Následovala diskuse mezi členy rady kraje k rozhodnutí ÚOHS a k dalšímu postupu ze strany 
Libereckého kraje. Z té vyplynul závěr, že rada kraje rozhoduje o podání rozkladu a dalšími 
zákonnými kroky se bude zabývat ředitel KÚ LK. V rozkladu bude řádně vyargumentován 
postup kraje v dané záležitosti.

Bez další diskuse bylo hlasováno o upraveném návrhu usnesení.

USNESENÍ č. 87/18/mRK
Rozhodnutí Úřadu pro ochranu hospodářské soutěže ze dne 5. 1. 2018 v rámci veřejné 
zakázky „Dočasné zabezpečení dopravní obslužnosti Libereckého kraje veřejnou 
linkovou osobní dopravou II. – oblast Východ“

Rada kraje po projednání

b e r e  n a  v ě d o m í

rozhodnutí Úřadu pro ochranu hospodářské soutěže č. j. ÚOHS-S0288/2017/VZ-
00493/2018/511/Svá ze dne 5. 1. 2018 v rámci veřejné zakázky „Dočasné zabezpečení 
dopravní obslužnosti Libereckého kraje veřejnou linkovou osobní dopravou II. – oblast 
Východ“, kterým byl Libereckému kraji uložen zákaz plnění Smlouvy o veřejných službách 
v přepravě cestujících ve veřejné linkové dopravě na dočasné zabezpečení stanoveného 
rozsahu dopravní obslužnosti Libereckého kraje pro oblast Východ č. OLP/744/2017 
uzavřené dne 31. 5. 2017. Plnění smlouvy je zakázáno uplynutím lhůty 12 měsíců od nabytí 
právní moci tohoto rozhodnutí,

r o z h o d u j e

o podání rozkladu proti Rozhodnutí Úřadu pro ochranu hospodářské soutěže 
č. j. ÚOHS-S0288/2017/VZ-00493/2018/511/Svá ze dne 5. 1. 2018 v rámci veřejné zakázky 
„Dočasné zabezpečení dopravní obslužnosti Libereckého kraje veřejnou linkovou osobní 
dopravou II. – oblast Východ“

a  u k l á d á

Mgr. René Havlíkovi, řediteli Krajského úřadu Libereckého kraje, zajistit další postup 
dle zákona č. 134/2016 Sb., o zadávání veřejných zakázek.

Termín: 23. 01. 2018

hlasování č. 10 pro 8 proti 0 zdržel se 1 byl přijat
M. Pieter

9. Rozhodnutí předsedy Úřadu pro ochranu hospodářské soutěže ze dne 4. 1. 2018 
ve věci „Nabytí výlučné majetkové účasti (podílu) ve společnosti zajišťující veřejnou 
službu v přepravě cestujících v autobusové dopravě“
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M. Pieter informoval o vyjádření Mgr. Machurka, MT Legal, s. r. o., ke zhodnocení 
dosavadního průběhu této veřejné zakázky, včetně nastínění možnosti dalšího vývoje.

K tomuto vyjádření a zároveň k předloženému materiálu se uskutečnila diskuse mezi členy 
rady kraje. Z té vyplynul závěr, že rada kraje uloží řediteli Krajského úřadu Libereckého 
kraje, zajistit přípravu k zahájení zadávacího řízení za účelem nabytí podílu ve veřejném 
dopravci ČSAD Liberec, a. s. V tomto smyslu bude doplněn materiál po projednání.

Poté bylo hlasováno o upraveném návrhu usnesení.

USNESENÍ č. 88/18/mRK
Rozhodnutí předsedy Úřadu pro ochranu hospodářské soutěže ze dne 4. 1. 2018 ve věci 
„Nabytí výlučné majetkové účasti (podílu) ve společnosti zajišťující veřejnou službu 
v přepravě cestujících v autobusové dopravě“

Rada kraje po projednání

b e r e  n a  v ě d o m í

1. rozhodnutí předsedy Úřadu pro ochranu hospodářské soutěže 
č. j. ÚOHS-R0194/2017/VZ-00305/2018/323/EBr ze dne 4. 1. 2018 ve věci „Nabytí 
výlučné majetkové účasti (podílu) ve společnosti zajišťující veřejnou službu v přepravě 
cestujících v autobusové dopravě“, kterým bylo rozhodnutí Úřadu pro ochranu 
hospodářské soutěže č. j. ÚOHS-S0330/2017/VZ-29881/2017/521/MŽi ze dne 
13. 10. 2017 zrušeno a věc byla vrácena Úřadu k novému projednání,

2. oznámení o pokračování správního řízení č.j. ÚOHS-S0330/2017/VZ-
00604/2018/521/MŽi ze dne 9. 1. 2017

a  u k l á d á

1. Mgr. René Havlíkovi, řediteli Krajského úřadu Libereckého kraje, zajistit předání 
informací o rozhodnutí předsedy Úřadu pro ochranu hospodářské soutěže na jednání 
Zastupitelstva Libereckého kraje.

Termín: 30. 01. 2018

2. Mgr. René Havlíkovi, řediteli Krajského úřadu Libereckého kraje, zajistit přípravu 
k zahájení zadávacího řízení za účelem nabytí podílu ve veřejném dopravci 
ČSAD Liberec, a.s.

Termín: 31. 12. 2018

hlasování č. 11 pro 9 proti 0 zdržel se 0 byl přijat

10. Žádost Libereckého kraje vůči Řídícímu výboru Integrovaného plánu rozvoje území 
Liberec – Jablonec nad Nisou ohledně zachování předpokládané finanční alokace 
pro projekt „Řešení parkování ve vybraných exponovaných lokalitách města“

Ing. Loučková Kotasová podrobně seznámila přítomné s obsahem předloženého materiálu.

M. Pieter se dotázal na výši nákladů parkovacího domu u KNL, a dále, kdy musí být projekt 
zrealizován s ohledem na uznatelné náklady.

MUDr. Sobotka odpověděl, že se jedná o částku 60 mil. Kč, a dále stručně hovořil 
o připravovaném projektu parkoviště pro krajskou nemocnici.

Ing. Loučková Kotasová k druhému dotazu M. Pietera uvedla, že to souvisí s vyhlašovanými 
výzvami. Doplnila, že finance jsou alokovány nejen na parkování ale i na bezpečnost 
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ve městě. Paní radní zjistí, na kdy je chystána výzva z IROP a bude informovat členy rady 
kraje.

Bez další diskuse bylo hlasováno o návrhu usnesení.

USNESENÍ č. 89/18/mRK
Žádost Libereckého kraje vůči Řídícímu výboru Integrovaného plánu rozvoje území 
Liberec – Jablonec nad Nisou ohledně zachování předpokládané finanční alokace 
pro projekt „Řešení parkování ve vybraných exponovaných lokalitách města“

Rada kraje po projednání

ž á d á

Řídící výbor Integrovaného plánu rozvoje území Liberec – Jablonec nad Nisou, o zachování 
50 mil. Kč alokace vyčleněné v současné době v rámci seznamu prioritních projektů 
na přípravu a realizaci projektu „Řešení parkování ve vybraných exponovaných lokalitách 
města“ a o aktivní spolupráci s nositelem projektu na přípravě tohoto projektu

a  u k l á d á

Ing. Radce Loučkové Kotasové, člence rady kraje, řízení rezortu hospodářského 
a regionálního rozvoje, evropských projektů a územního plánování, uplatnit toto stanovisko 
Libereckého kraje na nejbližším jednání Řídícího výboru.

Termín: 17. 01. 2018

hlasování č. 12 pro 9 proti 0 zdržel se 0 byl přijat

Žádné další náměty ani připomínky nebyly vzneseny. M. Půta, hejtman, ukončil 
1. mimořádné zasedání rady kraje v roce 2018 v 10.15 hodin.

Ověřovatelé 

Ing. Jitka Volfová            ………………………………….

Ing. Květa Vinklátová                ……………………………….

……………………………..……
M a r t i n  P ů t a

hejtman

Liberec, 17. 1. 2018
zapsala Jana Kvapilová


